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Eladó Családi ház, 240 m2, 2 015 m2 telek, Fonyód
175 000 000 Ft ( ~438 575 € )

Adatlap sorszáma: #183200177

Szobák: 6

Építési mód: Tégla

Belső állapot: Újszerű

Külső állapot: Kiváló

Fűtés: Kondenzációs kazán

Építés éve: 2012

Kilátás: Udvari

Komfort: Dupla komfort

Villany: Bevezetve (230 - 400 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Vezetékes gáz

Csatorna: Közműhálózatba bekötve

Parkolás: Garázsban

Bútorozottság: Részben bútorozott

Az Ön kapcsolattartója:

Bári Péter
+36 70 905-9918
inmovekft@gmail.com

Áron alul egy szigetelt, energiatakarékos ház Fonyódon?

 

 A Balaton déli partján Fonyódon, a parttól, kikötőtől pár percre egy 240nm-es

szinte teljesen új családi ház, hatalmas garázzsal, költözés miatt áron alul eladó!

 

 A teljesen körbekerített, parkosított sík, több, mint 2000 nm gondozott telken

lévő ház 3 bejárattal is rendelkezik. Akár 2 különálló lakásként is funkcionálhat,

mivel külön víz és gázórával rendelkezik.

  Az udvaron helyet kapott még egy hatalmas, 70 nm-es aknás garázs is a

mellette lévő fedett kocsi beállóval együtt, így több autó egyidejű parkolása is

megoldott. A garázs méretől adódóan egy vitorlás hajó téli tárolására, javítására

is alkalmas, a fedett tároló alatt akár 2 vitorlás is elfér.

 Amennyiben befektetésben gondolkodik, 5 külön bejáratú apartman, vagy

méretéből adódóan, akár 2 önálló ingatlan kialakítható.

 Mindkét épület hőszigetelt téglából épült és betoncserép fedést kapott.

 

 Fonyód a déli part egyik legdinamikusabban fejlődő, nagyon kedvelt városa lett.

A sok szabadstrand, a hegyek és a kilátók, sétányok egészen egyedülálló

hangulatot biztosítanak. Itt található a déli part talán egyetlen mélyvizű strandja

is a Béla-telepi.

 Ez a teljesen egyedi családi ház a központhoz, piachoz, kikötőhöz közel, de a túl

hangos nyüzsgéstől kellő távolságra, egy csendes utcában, saját tulajdonú

magánúton közelíthető meg. Igazi csend és nyugalom!

 Amennyiben felkeltette az érdeklődését ez a több célúan hasznosítható, akár

befektetési célra, vagy nagycsaládosoknak, céges üdülőnek is kiválóan alkalmas

ingatlan, bővebb információkért és a megtekintéssel kapcsolatban, keressen

elérhetőségeimen!

 Kézpénzes vásárlás esetén kedvezmény lehetséges!

 

 Möchten Sie einem Preis unter 600.000 HUF/qm in Fonyód? Am Südufer des

Plattensees, in Fonyód, wenige Minuten von der Küste und dem Hafen entfernt,

steht wegen Umzug ein 300qm großes, fast komplett neues Einfamilienhaus mit

riesiger Garage zu einem reduzierten Preis zum Verkauf! Das komplett

eingezäunte, flache Landschaftshaus auf einem gepflegten Grundstück von über

2.000 qm verfügt über 3 Eingänge. Es kann sogar als 2 separate Wohnungen

dienen, da es einen separaten Wasser- und Gaszähler hat. Außerdem befindet

sich auf dem Hof eine riesige, 70 Quadratmeter große Tiefgarage, zusammen

mit dem angrenzenden überdachten PKW-Stellplatz, so dass es möglich ist,

mehrere Autos gleichzeitig zu parken. Wenn Sie über eine Investition

nachdenken, können 5 Wohnungen mit separaten Eingängen oder aufgrund

ihrer Größe bis zu 2 unabhängige Objekte erstellt werden. Beide Gebäude

wurden aus wärmegedämmten Ziegeln errichtet und mit Betonplatten

verkleidet. Fonyód hat sich zu einer der sich am dynamischsten entwickelnden

und sehr beliebten Städte an der Südküste entwickelt. Die vielen freien Strände,

die Berge und die Aussichtspunkte und Promenaden sorgen für eine ganz

besondere Atmosphäre. Hier befindet sich vielleicht der einzige Tiefwasserstrand

an der Südküste, Béla-telepi. Dieses völlig einzigartige Einfamilienhaus liegt in

der Nähe des Zentrums, des Marktes und des Hafens, aber in ausreichender

Entfernung vom allzu lauten Trubel, in einer ruhigen Straße, die über eine

eigene Privatstraße angefahren werden kann. Echte Ruhe! Wenn Sie an dieser

Immobilie interessiert sind, die für mehrere Zwecke genutzt werden kann, sei es

für Investitionszwecke oder für große Familien oder Firmenferien, kontaktieren

Sie mich bitte für weitere Informationen und eine Besichtigung! Bei Barzahlung

ist ein Rabatt möglich!

 

 

At a price below HUF 600,000/sqm in Fonyód? On the southern shore of Lake

Balaton, in Fonyód, a few minutes from the coast and the port, a 300 sqm

almost completely new family house with a huge garage is for sale at a reduced

price due to moving! The fully fenced, flat, landscaped house on a well-

maintained plot of more than 2,000 square meters has 3 entrances. It can even

function as 2 separate apartments, as it has a separate water and gas meter.

There is also a huge, 70 square meter underground garage in the yard, together

with the adjacent covered car parking space, so it is possible to park several

cars at the same time. If you are thinking about investing, 5 apartments with

separate entrances or, due to their size, up to 2 independent properties can be

created. Both buildings were built of heat-insulated bricks and covered with

concrete tiles. Fonyód has become one of the most dynamically developing and

very popular towns on the southern coast. The many free beaches, the

mountains and the viewpoints and promenades provide a very unique

atmosphere. Perhaps the only deep-water beach on the southern coast, Béla-

telepi, is located here. This completely unique family house is close to the

center, the market, and the port, but at a sufficient distance from the too loud

hustle and bustle, in a quiet street, it can be approached on its own private road.

Real peace and quiet! If you are interested in this property that can be used for

multiple purposes, whether for investment purposes, or for large families or

corporate vacations, please contact me for more information and viewing! A

discount is possible for cash purchases!


